
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 766 af 3. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Per Hvas 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, om der er andre underskrevne informationsudvekslingsaf-

taler eller DBO’er, som Folketinget til dato ikke er blevet oplyst om?  

 

Svar 

Der er ingen underskrevne informationsudvekslingsaftaler, som Folketinget efter 

orienteringen om aftalen med Hong Kong ikke er blevet oplyst om. 

 

Indgåelse af dobbeltbeskatningsoverenskomster kræver i modsætning til informationsud-

vekslingsaftaler Folketingets medvirken, da de indeholder bestemmelser, som vedrører 

Danmarks ret til at beskatte indkomst. Folketinget orienteres derfor herom ved fremsæt-

telse af lovforslag om indgåelse af sådanne aftaler. 
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